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Streda po 2.
veľkonočnej nedeli:
udržiavať oči viery
čisté

Komentár na stredu po 2.
veľkonočnej nedeli. „Svetlo
prišlo na svet, a ľudia milovali
tmu viac ako svetlo, lebo ich
skutky boli zlé.“ Dobré skutky
zachovávajú oči viery čisté a
umožňujú nám vidieť a byť
vďační za Božiu lásku ku
každému z nás.

Evanjelium (Jn 3, 16-21)

Veď Boh tak miloval svet, že dal
svojho jednorodeného Syna, aby



nezahynul nik, kto v neho verí, ale
aby mal večný život. Lebo Boh
neposlal Syna na svet, aby svet
odsúdil, ale aby sa skrze neho svet
spasil. Kto v neho verí, nie je súdený.
Ale kto neverí, už je odsúdený,
pretože neuveril v meno
Jednorodeného Božieho Syna. A súd
je v tomto: Svetlo prišlo na svet, a
ľudia milovali tmu viac ako svetlo,
lebo ich skutky boli zlé. Veď každý,
kto zle robí, nenávidí svetlo a nejde
na svetlo, aby jeho skutky neboli
odhalené. Ale kto koná pravdu, ide
na svetlo, aby bolo vidieť, že svoje
skutky koná v Bohu.

Komentár

V dnešnej liturgii počujeme poslednú
časť Ježišovho rozhovoru s
Nikodémom. V predchádzajúcich
častiach sme počuli, že to, čo nám



Majster oznamuje, súvisí s novým
Životom, ktorý nám dá Duch Svätý a
Ježišova smrť na kríži. Dnes si
pripomíname, že celé toto posolstvo
o spáse sa rodí z lásky Boha Otca k
jeho synom a dcéram.

Ježiš zároveň využíva príležitosť, aby
Nikodémovi - a nám všetkým -
pripomenul, že ak chceme žiť Boží
Život a byť ním osvietení, musíme sa
odvrátiť od zlých skutkov a nenechať
sa nimi uväzniť, pretože nám
zacláňajú nadprirodzený pohľad:
„Každý, kto zle robí, nenávidí svetlo a
nejde na svetlo, aby jeho skutky
neboli odhalené“ (v. 20).

Pán tak Nikodémovi pripomína, že
naše skutky ovplyvňujú našu
schopnosť rozpoznať Boha, keď
prechádza naším životom. Ježiš
vlastne poukazuje na to, že dobré
skutky nás približujú k Božiemu
svetlu, zatiaľ čo zlé skutky nás vrhajú
do tmy (porov. v. 21). Spôsob, akým



sa správame, nie je ľahostajný pre
náš vzťah s Bohom. Od toho závisí,
ako jasné sú naše oči a ako citlivo ho
dokážeme rozpoznať.

To, čo musíme vidieť, je, že Božia
láska je tu vždy, a to do takej miery,
že Boh tak veľmi miloval svet, že za
nás dal svojho Syna (porov. v. 16). Je
na každom z nás, aby sme to
rozpoznali. Dnes nás Ježiš učí, čo je
našou úlohou: usilovať sa o to, aby
sme si dobrými skutkami uchovávali
čisté oči viery, aby sme mohli s
radosťou rozpoznať nežnú lásku,
ktorú má Boh ku každému z nás.

Martín Luque // Ohotnik - Getty
Images

pdf | document generated
automatically from https://opusdei.org/
sk-sk/gospel/miercoles-2-2/ (29.04.2025)

https://opusdei.org/sk-sk/gospel/miercoles-2-2/
https://opusdei.org/sk-sk/gospel/miercoles-2-2/

	Streda po 2. veľkonočnej nedeli: udržiavať oči viery čisté

